

民用航空器维修人员执照



本执照根据《中华人民共和国民用航空法》和国际民航组织附件一有关规定颁发。

除中国民用航空局局长和其授权人员外，任何人不得颁发、签署或修改本执照。

The license is issued in accordance with the provisions of the Civil Aviation Law of The People's Republic of China and ICAO Annex 1.

No issuing, endorsements or entries may be made on this license, except by the persons authorized for this purpose by the Minister of Civil Aviation Administration of China



注意事项 Notifications

1. 本执照与本人的技术档案记录相符时有效。
2. 持照人自机型签署之日起具有对该机型的放行资格。
3. 本执照在CCAR-66部规定的期限内有效。
4. 本执照的颁发、续签、补发及换发由中国民用航空局授权机构办理；机型签署由持照人所在民航地区管理局办理。

1. This license is only valid when in accordance with the employee personal technical records.
2. Endorsement of aircraft type rating means the holder is qualified to issue maintenance release for such type of aircraft at the date of endorsement.
3. This license remains valid until the expiry date per CCAR-66.
4. Issuance, re-sign, reissue and replacement of this license are processed by CAAC authorized institution. For domestic holders, The aircraft type ratings are endorsed by civil aviation regional administration.

